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Komitejas atklāta sēde sasaukta plkst. 9.00, Rīgas iela 2, Daugavpils    
Sēde atklāta plkst. 9.00. 

 
 

Sēdi vada: Jānis Belkovskis, izglītības, kultūras un sporta komitejas priekšsēdētājs 
Sēdi protokolē: Rita Jankovska, Kancelejas Protokolu daļas vadītāja 
 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: 
Viktors Jasiņavičs, Dainis Millers, Dzintars Pabērzs, Gunta Semjonova, Aleksandrs 
Sibircevs, Regīna Tamane  
 

 novada pašvaldības domes deputāts Vitālijs Aizbalts 
 

 attālināti novada pašvaldības domes deputāti: 
Reinis Līcis, Deniss Sarafaņuks 

 
 novada pašvaldības Centrālās pārvaldes darbinieki:  

Kristīne Kuņicka, Ināra Natarova, Andris Pļaskota, Iveta Rokjāne, Janita Zarakovska 
 

 attālināti novada pašvaldības centrālās administrācijas darbinieki: 
Dainis Bitiņš, Evita Ivdra-Jankovska, Vija Jegorova, Kristaps Isoda, Guntis Kaminskis, 
Ērika Karņicka, Janīna Kurme, Anna Lemešonoka, Inese Minova, Māra Multiņa, Ilze 
Ondzule, Juris Ostrovskis, Zigfrīda Plepe, Irēna Timšāne, Raimonds Užulis 
 

 attālināti pagastu pārvalžu vadītāji un speciālisti: 
Ilga Dorofejeva, Arkādijs Karņickis, Visvaldis Ločs, Ingūna Novicka, Iveta Plone, Vija 
Pļaskota, Viktors Potjomkins, Jānis Proms, Ēvalds Stašulāns, Benita Štrausa, Ināra Ūbele   
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 attālināti  Zemgales vidusskolas direktore Ilva Baranovska 
 attālināti Ilūkstes Mūzikas un mākslas skolas direktore Ilona Linarte-Ruža 
 attālināti Višķu sociālās aprūpes centra direktore Veneranda Zeile  

 
 

DARBA KĀRTĪBA 
 

1. Par Ilūkstes Mūzikas un mākslas skolas dalību Valsts Kultūrkapitāla fonda 
mērķprogrammas  “Latviešu vēsturisko zemju attīstības programma” projektu konkursā 
atbalstītās 

2. Par Ilūkstes Raiņa vidusskolas programmu īstenošanas vietas pēc adreses Tirgus 
laukums 20, Subate, Augšdaugavas novads likvidāciju 

 
 
Uzstājās: 
 

Jānis Belkovskis, izglītības, kultūras un sporta jautājumu komitejas priekšsēdētājs, 
piedāvā iekļaut komitejas sēdes darba kārtībā divus papildjautājumus un izskatīt tos kā 
fianšu komitejas sēdes darba kārtības pēdējos jautājumus.  

 
Augšdaugavas novada pašvaldības domes izglītības, kultūras un sporta jautājumu 

komiteja, balsojot ar 7 balsīm par (Jānis Belkovskis, Viktors Jasiņavičs, Dainis Millers, 
Dzintars Pabērzs, Gunta Semjonova, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, 
atturas – nav, nolemj:  

 
Iekļaut izglītības, kultūras un sporta jautājumu komitejas sēdes darba kārtībā divus 

papildjautājumus un izskatīt tos kā komitejas sēdes darba kārtības pēdējos jautājumus: 
 

1. Par Daugavpils valstspilsētas un Augšdaugavas novada 

izglītības komisijas izveidošanu  

Janita Zarakovska 

Izglītības pārvaldes 
vadītāja 

2. Daugavpils valstspilsētas un Augšdaugavas novada izglītības 
komisijas nolikums 

Janita Zarakovska 

 
 

1. 
 

Par Ilūkstes Mūzikas un mākslas skolas dalību Valsts Kultūrkapitāla fonda 
mērķprogrammas  “Latviešu vēsturisko zemju attīstības programma” projektu konkursā 

atbalstītās 
____________________________________________________________________ 

(Ilona Linarte-Ruža, Irēna Timšāne, Vitālijs Aizbalts, Jānis Belkovskis) 
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 Uzstājās:  
 

Jānis Belkovskis, komitejas priekšsēdētājs, uzsver, ka lēmuma projekta 
1.2.apakšpunkta projektam “Komponistes Lauras Jēkabsones A CAPELLA aranžēšanas un 
kompozīcijas meistarklase - vokālās mūzikas attīstībai Sēlijā” nav finansējuma pašvaldības 
budžetā.  

 
Irēna Timšāne, Finanšu pārvaldes vadītāja, - projekta atbalstīšanas gadījumā, ir 

iespēja lūgt finansējumu no pašvaldības budžeta un pieņemt vēl vienu domes lēmumu. 
 
Ilona Linarte-Ruža, Ilūkstes Mūzikas un mākslas skolas direktore, - ja tiks atbalstīts 

šis projekts, piekrīt finansējumu meklēt savas iestādes budžetā. 
 
Vitālijs Aizbalts, komitejas loceklis, lūdz atbalstīt projekta ieceri, bet tā atbalstīšanas 

gadījumā, jautājumu par finansējumu vēlreiz izskatīt domes sēdē. 
 
 Augšdaugavas novada pašvaldības domes finanšu komiteja, balsojot ar 7 balsīm par 
(Jānis Belkovskis, Viktors Jasiņavičs, Dainis Millers, Dzintars Pabērzs, Gunta Semjonova, 
Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, atturas – nav, nolemj: 
 

1. Akceptēt un iesniegt novada pašvaldības domei izskatīšanai lēmuma projektu “Par 
Ilūkstes Mūzikas un mākslas skolas dalību Valsts Kultūrkapitāla fonda mērķprogrammas  
“Latviešu vēsturisko zemju attīstības programma” projektu konkursā atbalstītās. 

 
2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Jānim Belkovskim, izglītības, kultūras 

un sporta jautājumu komitejas priekšsēdētājam. 
 

2. 
 

Par Ilūkstes Raiņa vidusskolas programmu īstenošanas vietas pēc adreses Tirgus laukums 
20, Subate, Augšdaugavas novads likvidāciju 

____________________________________________________________________ 
(Janita Zarakovska, Viktors Jasiņavičs, Reinis Līcis, Gunta Semjonova,  

Vitālijs Aizbalts, Jānis Belkovskis) 
  
Uzstājās: 
 

Reinis Līcis, deputāts, uztraucas par to, kā turpmāk notiks skolēnu pārvadājumi, jo 
esošais autobuss, kas iet uz Ilūksti, ir pārpildīts. 

 
Jānis Belkovskis, komitejas priekšsēdētājs, uzsver, ka jautājums par skolēnu 

pārvadājumiem būs vēl jārisina. 
 
Gunta Semjonova, komitejas locekle, izsaka bažas kā Bebrene vedīs šos bērnus, jo  

ceļu stāvoklis ir ļoti slikts. 
 

Janita Zarakovska, Izglītības pārvaldes vadītāja, skaidro, ka ceļi tika apsekoti, un ceļu 
stāvoklis ir labs. 
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Vitālijs Aizbalts, deputāts, - runā par to, ka Ilūkstes Raiņa vidusskolas filiāles Subatē 

nebūs vecāki jau ir pieņēmuši. Taču vēl pastāv jautājums par bērnudārza grupu, kā arī par 
to, kā tiks izmantots pašvaldības īpašums – šīs skolas telpas. Nākotnē viens no reālākajiem 
variantiem kā varētu izmantot šīs telpas: nodot telpas vai to daļu Sabiedrībai ar ierobežotu 
atbildību “Veselības centrs Ilūkste”, kurai pašlaik trūkst telpu pansijai “Mūsmājas 
“Dižkoks””, veidojot pansijas filiāli, varētu būt arī kā viesnīca ar gultasvietām un varētu 
veidot vienu bērnudārza grupiņu, tā atrisinot jautājumu par pirmsskolas bērnu pārvadāšanu. 

 
Deputāti apspriež jautājumu, kā varētu atgriezt bērnus no Aknīstes un piesaistīt 

novada skolām. 
 
 Augšdaugavas novada pašvaldības domes finanšu komiteja, balsojot ar 7 balsīm par 
(Jānis Belkovskis, Viktors Jasiņavičs, Dainis Millers, Dzintars Pabērzs, Gunta Semjonova, 
Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, atturas – nav, nolemj: 
 

1. Akceptēt un iesniegt novada pašvaldības domei izskatīšanai lēmuma projektu “Par 
Ilūkstes Raiņa vidusskolas programmu īstenošanas vietas pēc adreses Tirgus laukums 20, 
Subate, Augšdaugavas novads likvidāciju”. 

 
2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Jānim Belkovskim, izglītības, kultūras 

un sporta jautājumu komitejas priekšsēdētājam. 
 

3. 
 

Par Daugavpils valstspilsētas un Augšdaugavas novada izglītības komisijas izveidošanu 
____________________________________________________________________ 

(Janita Zarakovska, Jānis Belkovskis) 
  
 Augšdaugavas novada pašvaldības domes finanšu komiteja, balsojot ar 7 balsīm par 
(Jānis Belkovskis, Viktors Jasiņavičs, Dainis Millers, Dzintars Pabērzs, Gunta Semjonova, 
Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, atturas – nav, nolemj: 
 

1. Akceptēt un iesniegt novada pašvaldības domei izskatīšanai lēmuma projektu “Par 
Daugavpils valstspilsētas un Augšdaugavas novada izglītības komisijas izveidošanu”. 

 
2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Jānim Belkovskim, izglītības, kultūras 

un sporta jautājumu komitejas priekšsēdētājam. 
 

4. 
 

Daugavpils valstspilsētas un Augšdaugavas novada izglītības komisijas nolikums 
____________________________________________________________________ 

(Janita Zarakovska, Jānis Belkovskis) 
  
 Augšdaugavas novada pašvaldības domes finanšu komiteja, balsojot ar 7 balsīm par 
(Jānis Belkovskis, Viktors Jasiņavičs, Dainis Millers, Dzintars Pabērzs, Gunta Semjonova, 
Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, atturas – nav, nolemj: 
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1. Akceptēt un iesniegt novada pašvaldības domei izskatīšanai nolikuma projektu 

“Daugavpils valstspilsētas un Augšdaugavas novada izglītības komisijas nolikums”. 
 
2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Jānim Belkovskim, izglītības, kultūras 

un sporta jautājumu komitejas priekšsēdētājam. 
 
 
 

Sēdes slēgta plkst. 9.35. 
 
 
 

Augšdaugavas novada pašvaldības  
domes izglītības, kultūras un sporta komitejas  
priekšsēdētājs Jānis Belkovskis   
 
 
Kancelejas Protokolu daļas 
vadītāja        Rita Jankovska 


